
De reporters van 5A trokken op pad om een interview af te nemen. Tijdens de lessen 
Nederlands leerden ze enkele technieken. Zo ontdekten we dat we best geen ja/nee 
vragen stellen. Tijd om de leerstof toe te passen en enkele mensen aan de tand te 
voelen. We kozen voor mensen met een leuke hobby, een speciaal beroep, enz. Geniet 
van onze schrijfsels! 

Hallo Shania ik heb tien vragen voor je over je avontuur 
bij Miss-België in 2022. 
Zeker 
 
1. Hoe begon dit avontuur? 
In het begin moest ik me inschrijven. Ik denk dat er meer 
dan 200 mensen een bericht hebben gekregen. Ik dacht: 
“Oeh. Keileuk! Dat is altijd al een kinderdroom van mij 
geweest.” 
 
2. En hoe kreeg je eigenlijk die kaart? 
Het is eigenlijk geen kaart, dat was zo via een website en 
ik heb er gewoon op geklikt want via de website hadden 
ze gevraagd om mee te doen aan Miss-België. Ik wou 
graag iets doen want het was tijdens corona. 
 
3. Hoe voelde je je op het podium? 
Ja, ik vond het toch wel leuk want eigenlijk naast het 
podium ben ik redelijk introvert, maar op het podium heb 
ik zoiets van: “Faken, niemand kent mij hier.” Verder, ging 
ik gewoon mijn best doen. 
 
4. Wil je nog eens deelnemen? 
Ik kan mij altijd opniew inschrijven dat mag wel, maar dat 
wil ik niet. 
 
5. Wat was het beste advies dat je had gekregen? 
Oh, beste advies… Eigenlijk vond ik dat de organisatie echt 
wel mysterieus was. Ze gaven niet zoveel advies maar 
zeiden wel vaak: “Ja, geniet er gewoon van”, aan sommige 
meisjes die bijvoorbeeld zenuwachtig waren. 

6. Hoe heeft de deelname uit Miss-België je visie veranderd? 
Ik denk dat de Missverkiezingen daar eigenlijk niets aan heeft 
veranderd want daarvoor had ik al een brede definitie van 
schoonheid. 
 
7.Welke stappen moet je doorlopen om geselecteerd te 
worden? 
Ja, dat weet ik niet zo goed. Ik weet niet waar zij nu naar op 
zoek zijn, maar zoals ik het ook al zei de organisatie is echt 
mysterieus. 
 
8. Wat was het leukste moment tijdens Miss-België? 
De finale zelf was op tv te zien. Dat was wel superleuk want 
iedereen en alle deelnemers hadden daar natuurlijk superveel 
naar uitgekeken. 
 
9.Wat was het moeilijkste onderdeel van Miss-België? 
Met iedereen babbelen, want er zijn superveel mensen van de 
organisatie en zo veel sponsors waarmee we babbelen. Ik sprak 
wel met iedereen maar soms wou de organisatie dat je de hele 
tijd bij hen was. 
 
10. Met wie heb je nog contact? 
Ik heb vooral nog contact met de Franstalige meisjes die van 
Wallonië komen. Ik heb ook nog een goeie vriendin, die 
Vlaams-Brabant vertegenwoordigde, maar zij reist nu voor haar 
werk, dus kan ik haar nu niet meer zien. 
 
Dat waren mijn 10 vragen. Bedankt dat ik jou mocht 
interviewen. Dag! 
Dag! 

SHANIA 



Hallo ik ben Ilyas en ik ben hier met mijn papa Gokhan en ik ga 
hem vandaag interviewen.  
  
Wat is uw beroep?  
G: Mijn beroep is personal trainer.  
 
Wat zijn de minder leuke dingen aan uw beroep?  
G: De minder leuke dingen aan mijn beroep zijn mensen die te 
laat komen.  
 
Hoelang doe je het al?  
G: Ik train al 20 jaar maar ik doe het al bijna 2 jaar zelfstandig.  
 
Wat vind je het leukste aan jouw beroep?  
G: Mensen kunnen helpen die rugklachten hebben en mensen 
die terug strakker en fitter willen worden.  
 
Heb je advies voor mensen die dit beroep willen doen?  
G: Zorg dat je de job goed kent om de klanten op de juiste 
manier te kunnen helpen.  
 
Waarom heb je deze job gekozen?  
G: Omdat ik zelf heel graag train en andere mensen help om 
terug fitter te worden.  
 
Hoe zwaar is jouw job?  G: Het zijn meestal lange dagen en het is 
heel vroeg soms starten.  
 
Hoe ben je op de naam Akbel –Underground gekomen?  
G: Akbel is mijn familienaam en ik train klanten in mijn kelder 
vandaar de naam underground.  
 
Wat heb je daarvoor gestudeerd?  
G: Ik heb daarvoor avondschool gevolgd.  
 
Hoelang wou je al een personal trainer worden?  
G: Het was altijd al een droom van mij om dit te doen.  
 
Dankjewel om dit interview met mij te doen.  
G: Geen probleem!  

GOKHAN STEVEN 
Ik ga mijn papa interviewen, omdat hij heel boeiend 
werk doet.  
 
Vanaf wanneer werk je bij Roman? 
Ik werk bij Roman sinds 11 april 2022.  
Waarom heb je gekozen om bij Roman te werken? 
Vroeger reed ik met een lijnbus, dat was steeds vroeg 
opstaan of laat thuiskomen. Dus heel onregelmatige 
uren, bij de brouwerij heb ik vaste uren. 
Sinds wanneer bestaat Roman? 
De brouwerij Roman bestaat al sinds 1545 en is 
opgericht door Joos Roman. Het zijn Lode en Carlo 
Roman die nu de leiding hebben over de brouwerij. 
Het is al de 14de generatie.  
Wat doe je allemaal? 
Ik rij meestal met de vrachtwagen. Wanneer er 
minder werk is, help ik mee de vrachtwagens te 
lossen en te laden met een heftruck. 
Wat vind je niet leuk? 
Als ik een dag niet met de vrachtwagen kan rijden. 
Wat vind je wel leuk? 
De vele vrijheid dat ik op de weg heb en dan zie ik ook 
de mooie natuur. 
Waar moet je overal naartoe om te leveren? 
Naar supermarkten en drankencentrales  in 
Vlaanderen en Henegouwen en soms tot in de 
Ardennen. 
Welke soorten frisdranken hebben jullie? 
Plat en bruisend water, verschillende soorten 
limonades, cola en tonic. 
Welke soorten bieren hebben jullie? 
Pils, Sloeber, Gentse Strop, Ramon (alcoholvrij bier) 
en verschillende soorten Ename en Adriaen Brouwer. 
Wat is je lievelingsdrank? 
Mijn lievelingsdrank is Adriaen Brouwer Oaked, dat is 
een heel donker maar ook een heel sterk bier.  
  
Bedankt dat ik jou mocht interviewen en nog veel 
plezier bij Roman. 



Ik heb een interview gedaan met juf Liesbeth De 
Temmerman. Ik heb haar gekozen omdat ik haar een super 
leuke turnjuf vind en ik wou meer over haar weten.  
  
Vraag 1:  Op welke dagen werk je? 
Ik werk op maandag, dinsdag, woensdag en vrijdag. Op 
donderdag niet. De dag start om 8h40 en eindigt op 
maandag en dinsdag om 15h35. Op donderdag en vrijdag 
stopt de lesdag wat vroeger, om 15h10. 
  
Vraag 2:  Heb je nog een ander werk naast je werk op 
school? 
Ik heb geen ander werk buiten mijn werk op school. Ik had 
nog graag zwemles gegeven maar momenteel is het te druk 
met mijn 3 kinderen. 
  
Vraag 3:  Wat vind je leuk aan jouw werk? 
Ik doe mijn werk heel graag. Ik kan doen wat ik graag doe. Ik 
hou van sport en ik vind het leuk om met kinderen bezig te 
zijn. Dat ik ze iets kan bijleren en zin kan doen krijgen om te 
bewegen want dat is heel belangrijk. Mijn dag is geslaagd als 
ze met een lach naar buiten gaan, dat ze het leuk vonden in 
de turnles, zich geamuseerd hebben en dat ze weten hoe ze 
samen kunnen spelen en sporten. 

JUF LIESBETH 

Vraag 4: Wat is jouw lievelingssport? 
Ik doe heel veel sporten graag zoals fietsen, wandelen in de 
bergen maar vooral ook avontuurlijke sporten. 
  
Vraag 5: Wat doe je na je werk? 
Na het werk ben ik mama. De dagdagelijkse dingen, 
boodschappen doen, eten maken, voor de kinderen zorgen. 
Kinderen op tijd in bed krijgen, wat werken voor school en 
af en toe nog iets van sport. 
  
Vraag 6: Welk opleiding heb je nodig voor jouw werk? 
Ik heb bachelor in het secundair onderwijs gedaan. Ik kan 
ook in het lager en het middelbaar les geven. 
  
Vraag 7: Wanneer ben je begonnen met werken? 
In 2010 ben ik beginnen werken en in het schooljaar 2012-
2013 ben ik gestart in SAB. Ik werk hier nu al 12 jaar. 
  
Vraag 8: Kan je kiezen in de vakantie welke dagen dat je 
verlof neemt? 
Het nadeel van onze job in het onderwijs is dat we onze 
dagen niet kunnen kiezen. Wij hangen vast aan de 
schoolvakanties. Tijdens de schoolvakanties zijn we vrij, 
behalve in de grote vakantie is er soms wel eens een 
klusjesdag of hebben we een vergadering maar dat zijn 
slechts enkele dagen in de laatste week van augustus. 
  
Vraag 9: Wil je dit werk doen tot je pensioen? 
Ik zou het graag tot mijn pensioen doen als ik dat nog kan 
en nog gezond ben want het is niet te onderschatten, de 
job in het onderwijs. Ik kan mij niet inbeelden dat ik dit tot 
mijn 65 of 67ste  nog ga doen maar ik hoop van wel want 
het is wel zwaar qua lawaai en hopelijk ben ik dan nog fit 
genoeg. Het is wel de bedoeling. 
  
Vraag 10: Hoe ben je op deze school terechtgekomen? 
Ik had gesoliciteerd, kreeg een telefoontje van de vroegere 
directeur die vroeg of ik een vervanging wou doen. Ik heb 
daar ja op gezegd. De vervanging werd verlengd en nadien 
kon ik blijven. Ik woonde toen in Zwijnaarde , rond Gent. 
Van zodra ik wist dat ik hier vast kon werken zijn we naar 
deze streek verhuisd.  

OPLOSSING: 



Hallo iedereen, mijn naam is Angy Moïse. 
Vandaag ga ik mijn interview doen met Carlo Lippens, ook wel de 
directeur van onze school genoemd. De reden waarom ik hem 
heb gekozen voor mijn interview, is omdat ik hem beter wilde 
leren kennen. 
  
Hallo directeur. 
Hallo Angy. 
 
Ik heb tien vragen voor jou. 
Dan heb ik hopelijk tien antwoorden voor jou. 
 
Waarom heb je de job directeur gekozen? 
Omdat ik graag eens iets anders wilde doen dan lesgeven. Ik heb 
30 jaar les gegeven en wou dan een keer iets anders doen. Ik ben 
hier graag op school en dan was ik directeur geworden. Dus ik 
heb een goede keuze gemaakt. 
 
Wat doe jij in jouw vrije tijd? 
Dan ga ik heel vaak gaan lopen want ik train voor een halve 
marathon. Ik lees heel veel boeken en ik luister heel veel naar 
muziek. Dat zijn mijn hobby’s eigenlijk. 
 
Wat moet je allemaal doen als directeur? 
Heel veel en allemaal dingen die ik ook niet wist dat ik die moest 
doen. Zorgen dat de school goed loopt, en alle problemen 
oplossen. Er zijn ook leuke dingen. Elke dag knuffels krijgen van 
leerlingen vind ik heel tof en dan heel veel mails beantwoorden. 
Heel veel vergaderingen en met ouders spreken. Ik moet ook 
zorgen dat alles dat nodig is besteld wordt. Dus ik zeg altijd: “Elke 
dag is een verassing. Elke dag komt iets nieuws dat ik nog niet 
wist.” 
 
Wat moet je doen om directeur te worden? 
Je moet eerst studeren en best wel ook een beetje al les hebben 
gegeven. Dan moet je het willen doen. Daarna moet je op zoek 
gaan naar een school waar je het kan doen. 

DIRECTEUR CARLO 

Als je meester moest worden welk leerjaar zou je 
dan doen? 
Ik heb altijd in het middelbaar les gegeven bij de 
grote kinderen. Toen gaf ik Engels, economie en 
computer. Als ik nu zou moeten kiezen, dan zou ik 
misschien het 2de leerjaar kiezen. 
 
Als je een andere job moest kiezen, welke job zou je 
dan doen? 
Ik ben iets vergeten te zeggen: dat ik nog een hobby 
heb en dat is fotografie. Dus misschien was dat mijn 
job geweest of iets met computers dat wou ik ook 
graag doen. 
 
Wie helpt jou het meest? 
Eigenlijk helpt iedereen mij, maar de mensen die het 
meest met mij samenwerken zijn Vincianne, juf 
Veerle en juf Virginie. Dat zijn de drie mensen waar ik 
elke dag kan op rekenen. 
 
Ben je ook van andere scholen directeur en van 
welke? 
Ja en nee. Want ik zorg voor het geld van de cluster 
Wijs, dus van de drie scholen: Sint-Augustinus, Viso 
Cor Mariae en De Kei. Van die scholen ben ik ook een 
beetje directeur maar van jullie school ben ik ietsje 
meer directeur. 
 
Wat doe je het liefst als taak van directeur? 
Het leukste is misschien als je rondloopt dat iedereen 
met mij praat. Met de kinderen vooral dan en een 
keer een knuffel krijgen dat zijn leuke dingen. Het 
minst leuke vind ik dat er kinderen zijn die zeggen dat 
ze niet goed bezig zijn. 
 
Heb je nog andere jobs? 
Eigenlijk wel. Dus ik ben ook een beetje directeur van 
de twee andere scholen van cluster Wijs en ik ben in 
bijberoep nog een beetje fotograaf. Dat doe ik niet 
veel meer want directeur zijn, is veel werk dus ik heb 
niet veel tijd meer om mijn ander beroep te doen. 
 
Dat waren de tien vragen. Dankjewel om mijn 
interview te doen. 
Graag gedaan. 
 
 



Hallo allemaal. Ik vond Ben Serlippens zijn job heel 
interessant en daarom wou ik hem een paar vragen stellen 
over zijn werk. Dus ik heb hem geïnterviewd door wat vragen 
te stellen.  
  
Wat heb je gestudeerd? Ik heb zelfstudie gevolgd en heb dus 
alles een beetje zelf opgezocht. 
Waarom koos je dit vak? Omdat ik het interessant vond om 
apps te maken en omdat ik het cool vond om een knop 
bijvoorbeeld iets te laten doen. Ik wou weten hoe dat 
allemaal werkt. 
Wou je nog andere beroepen doen buiten programmeur? 
Ja, ik wou eerst spelletjes leren maken maar dat bleek meer 
werk en moeilijker. 
Hoe ben je hier terecht gekomen? Eerst werkte ik bij 
Proximus, maar ik wou altijd al apps maken. Daarom ben ik 
veranderd van werk. 
Wat moet je allemaal doen? Ik moet websites maken en 
ervoor zorgen dat alles doet wat het moet doen. 
Wat is het moeilijkste aan je werk? Mensen die de hele tijd 
vragen stellen, want ik moet die vragen beantwoorden. Soms 
zijn ze niet duidelijk en dan moet ik vragen wat ze bedoelen. 
Op welke uren werk je. Van 6 u tot 14u in de namiddag, 
maar eigenlijk mag ik het zelf beslissen. Ik kan dus ook 
bijvoorbeeld van 14u tot 18u werken. 
Waar werk je? Thuis of op het bureau in Gent. Soms nog 
ergens anders, bijvoorbeeld als we ergens naartoe moeten 
gaan dan werk ik daar. 
Wat vind je de voor- en nadelen aan je beroep? Het 
voordeel is eigenlijk ook een beetje een nadeel. Want je 
moet altijd verbeteren en dus blijf je altijd bijleren. 
Wat vind je het leukste aan je beroep en het minst leuke? 
Het leukste is dat je altijd een beetje bijleert en het minst 
leuke is dat je aan andere apps moet beginnen terwijl dat je 
nog bezig bent aan een vorige app. 
  
Dankjewel dat ik jou mocht interviewen. Ik vond het heel 
interessant en leuk. Ik hoop dat jij het ook leuk vond. 

BEN BARBARA 
Wat is jouw beroep? Mijn beroep is  begeleidster in een 
opvangcentrum voor mensen die problemen hebben en 
geen huis meer hebben.  
Waar werk je?  Ik werk in Aalst in het CLB.  
Hoelang werk je daar? Ik werk daar al sinds 2001 dus dat is 
al 24 jaar.  
Hoe heb je die job gevonden en waarom? Ik heb die job 
gevonden omdat ik op zoek was naar werk tijdens de nacht 
want ik had toen 2 kindjes en daarom was dat voor mij 
makkelijker om hun nog naar school te brengen en op te 
halen overdag. Daarom heb ik een job tijdens de nacht 
gezocht en zo ben ik daar terechtgekomen.  
Wat is het leukste aan jouw beroep? Het leukste is dat je 
met heel veel mensen in contact komt en dat je die mensen 
kan helpen om hun wat moed geven om toch uit die 
situatie te geraken.  
Hoe zit een werkdag voor jou eruit? Ik begin meestal om 7 
of 8 uur ‘s avonds dan zetten wij alles klaar voor de mensen 
die bij ons in de nachtopvang komen een avondmaal aan te 
bieden. We kijken ook wie er allemaal aangemeld is en 
hoeveel plaatsen er nog vrij zijn. Als er dan nog plaatsen vrij 
zijn dan mogen de mensen die op dat moment bellen nog 
een bedje reserveren. Zij die om 20 uur komen krijgen dan 
nog een avondmaal en worden er nog kamers verdeeld en 
dan doe ik nog administratie en om 22u30 gaat iedereen 
naar bed en ik ook.  Om 6 uur  sta ik op en begint de 
ochtendshift en zorg dat iedereen op tijd wakker is en 
ontbijt heeft en om 9 uur mag ik naar huis.  
Wat zijn de minder leuke dingen aan jouw beroep?  
Het minder leuke is dat er ook hele jonge kindjes in de 
nachtopvang zijn en dat is wel moeilijk om te zien maar die 
wel goed ondersteund worden door de mensen die het 
gezin opvolgen.  
Als je een andere job zou mogen kiezen welke zou het dan 
zijn? Dan zou ik kiezen voor kleuterleidster want ik ging dat 
studeren maar wanneer ik mijn stage deed zei die vrouw 
tegen mij als je zelf kindjes gaat hebben gaat het veel te 
druk zijn dus daarom heb ik het nooit gedaan maar ik mis 
het wel.  
Wat heb je gestudeerd voor deze job?  Ik heb sociaal werk 
gestudeerd.  



Ik heb mijn papa, Vincent Vander Stichele geïnterviewd. Ik vind 
het bijzonder hoe hij zonder medicijnen of operaties mensen 
beter kan laten voelen. Thuis vertelt hij soms over zijn werk en ik 
wou er graag meer over weten. Daarom leek het me interessant 
om hem te interviewen.  
 
Hallo, bedankt dat je tijd kon maken voor mijn interview, ik ga 
je een paar vragen stellen. Mijn eerste vraag is: Wat is 
osteopathie eigenlijk? 
Osteopathie is een manuele geneeskunde die voornamelijk 
functionele problemen oplost. Manuele geneeskunde wil zeggen 
dat we vooral met onze handen gaan genezen, dus dat we onze 
handen gaan gebruiken om een probleem op te lossen. 
Een functioneel probleem is iets dat niet meer goed werkt 
oplossen. Bijvoorbeeld een vast gewricht losmaken. Een groot 
deel van osteopathie gaat over de rug, knie, nek, polsen, 
voeten… maar dat is maar een deel van wat we doen. We 
kunnen ook organen behandelen. Bijvoorbeeld mensen die 
moeilijker naar het toilet gaan omdat de darmen niet goed 
bewegen. Dan gaan we met onze handen de darmen losmaken. 
 
Waarom wou je osteopathie doen? 
Al van toen ik jong was, was ik geïnteresseerd in kraken. Ik heb 
het ergens op tv gezien en ik vond dat wel interessant. Ik ben zelf 
ook nog gekraakt geweest en dan vond ik het nog interessanter. 
 
Hoelang moest je hiervoor studeren? 
Ik heb een Engels diploma maar daarvoor had ik eerst een voor-
diploma nodig zoals een diploma geneeskunde of een master in 
kinesitherapie.  
ik heb gekozen voor een master in kinesitherapie. Hiervoor heb 
ik 4 jaar moeten studeren en dan nog 3 jaar voor mijn diploma 
osteopathie. Normaalgezien is dit een vijf-jarige opleiding maar 
door mijn diploma kiné  mocht ik direct in het 3e jaar starten. In 
totaal heb ik dus 7 jaar moeten studeren.  
 

VINCENT 

Heb je nog iets gedaan voor osteopathie? 
Voor osteopathie heb ik geen andere job gedaan 
maar ik heb er wel nog iets naast gedaan in het 
ziekenhuis. Overdag  assisteerde ik tijdens operaties 
in het ziekenhuis en ’s avonds deed ik dan 
osteopathie maar nu werk ik niet meer in het 
ziekenhuis. 
 
Wat gebeurt er tijdens een behandeling? 
Eerst doen we een vraaggesprek, daar vragen we wat 
het probleem is en wat de patiënt al heeft 
meegemaakt zoals operaties of welke medicijnen hij 
inneemt. Daarna kijken we waar het probleem zit. Als 
we dat weten dan gaan we hem behandelen door 
bijvoorbeeld te kraken of zachte technieken toe te 
passen. 
 
Wat vind je het leukst aan je werk? 
Het leukst vind ik het contact met de mensen. Het is 
een sociaal beroep waar je werkt met mensen, 
waardoor je dus ook veel verschillende mensen ziet. 
Het blijft ook boeiend want iedereen komt voor iets 
anders. 
 
Wat vind je het moeilijkst aan je werk? 
Het moeilijkst vind ik om iedereen blij te maken want 
als mensen problemen hebben dan probeer je het 
altijd op te lossen maar soms lukt dat niet. 
 
Hoelang doe je je werk al? 
Ik doe mijn werk al 17 jaar lang. 
 
Welke voorwerpen heb je nodig om je werk uit te 
voeren? 
Ik heb voor het grootste deel mijn handen nodig en ik 
heb ook een goede behandeltafel nodig. 
 
Op welke leeftijd kan men naar de osteopaat gaan? 
Het hangt er van af naar wie je gaat want sommige 
doen alleen volwassenen en sommigen doen baby’s 
en sommigen doen volwassenen en baby’s. Ik doe 
volwassenen en baby’s. 
 
Bedankt dat ik al deze vragen mocht stellen en dat je 
tijd hebt gemaakt voor mij. 
Graag gedaan, het was een plezier. 



Mijn naam is Levi Bouvery. Ik heb mijn papa 
geïnterviewd omdat hij bij de brandweer werkt. 
  
Hoelang werk je al bij de brandweer? Sinds juli 2010 
werk ik bij de brandweer als vrijwilliger. 
Wat doe je bij de brandweer? Interventies: 
Branden blussen (autobrand, woningbrand, 
schoorsteenbrand, buitenbrand, …) Ongevallen: 
personen bevrijden, opkuisen rijbaan, …  Bevrijden 
dieren in nood: vastzittende kat in boom, koe in gracht, 
… Wespenverdelging … 
Waarom werk je bij de brandweer? Omdat het mijn 
passie is. 
Wat vind je leuk aan je job? Alles, ik hou ervan om 
mensen en dieren in nood te helpen. 
Wanneer moet je op interventie? Er zijn 4 groepen. 
Elke week is er een andere groep van wacht. De 
brandweermannen die van wacht zijn en beschikbaar 
zijn krijgen de eerste oproepen op hun beeper. Voor 
een woningbrand worden er verschillende groepen 
opgeroepen die beschikbaar zijn, aangezien er dan 22 
brandweermannen nodig zijn. 
Wat waren je moeilijkste interventies? De interventies 
met dodelijke slachtoffers hebben mentaal wel een 
grote impact. 
Wat vind je minder leuk aan je job? Als er geen 
interventies zijn tijdens mijn wacht of als ik niet mee 
kan op interventie … 
Wat doe je nog meer buiten interventies? 
Opleidingen, oefeningen, kalenderverkoop, jaarlijks 
eetfestijn, onderhoud kazerne. 
Hoe vaak heb je opleidingen? Jaarlijks verplicht 24 
uren aan opleidingen en elke maand een oefening. 
Welke voertuigen worden er gebruikt? Autopomp, 
tankwagen, ladderwagen, commandowagen, 
signalisatiewagen, personeelswagen en boot. 

Ik koos voor mijn mamie (Carine De Roose), omdat ik over foto’s 
maken graag meer te weten wou komen. Ik hou zelf ook van 
foto’s maken, maar ik sta zelf liever niet op een foto. 
  
Waarom ben je met foto’s maken en bewerken begonnen? Ik 
vond het altijd al leuk om foto’s te maken omdat ik dan aan 
mensen en kinderen kon laten zien wat ik belangrijk vind. 
Hoelang doe je het al? Ik doe fotografie nu al ongeveer 9 jaar. 
Welke opleiding heb je gevolgd? Ik heb de opleiding van 
fotografie in Zottegem gevolgd. De basisopleiding duurde 
ongeveer 5 jaar maar ondertussen doe ik ook al 4 jaar 
masterklassen. 
Welk moment ga je niet snel vergeten? Het moment dat ik mijn 
portfolio mocht doen. Portfolio is een onderwerp in de fotografie 
dat je zelf mag kiezen en daarna is er ook een tentoonstelling. 
Hoelang doe je er ongeveer over om 1 foto te bewerken? Het 
hangt er vanaf welke foto ik ga bewerken. Bij een landschapsfoto 
duurt dat al snel een 1u tot 1u 30. Bij een portretfoto duurt dat 
zo een 30min a 45min. 
Wat heb je allemaal nodig om foto’s te maken?  
Je hebt zeker een fototoestel nodig met een goeie lens en een 
statief kan ook handig zijn. Een flits en lichtfilter zijn ook handig 
om het licht aan te passen. 
Maak je de foto’s het liefst horizontaal of verticaal en waarom? 
Voor landschapsfotografie maak ik ze het liefst horizontaal zodat 
ik zo veel mogelijk op de foto kan krijgen. Bij portretfoto’s maak 
ik ze het liefste verticaal omdat ik dan maar 1 persoon er moet 
op krijgen en de achtergrond is dan minder belangrijk. 
Van wie zou je graag een foto maken? Ik maak graag foto’s van 
mijn kinderen en kleinkinderen. 
Was je al van kleins af aan van plan om dit te doen, en 
waarom? Ik vond het altijd al interessant om foto’s te maken, 
maar de interesse voor fotografie kwam pas later. Toen ik 
ontdekte dat er in Zottegem een opleiding was, heb ik deze 
gevolgd. 
Welke soort foto’s maak je het meeste en waarom? 
Ik maak vaak portretfoto’s, landschapsfoto’s en macro foto’s.  
Macro foto’s zijn eigenlijk foto’s die heel veel zijn uitvergroot. 
Wat is een tip die je ons nog kan meegeven bij foto’s? Het is 
heel belangrijk om te weten wat je wil tonen aan iedereen en de 
details goed toonbaar te maken. 

CARINE 

DAVY 



Wat doe je als job? Ik ben kinesiste en ik werk in een privépraktijk. 
Wat doe je allemaal op je werk? Wat ik voornamelijk doe als 
kinesiste, is mensen helpen met de lichamelijke pijntjes en de 
problemen die ze hebben bij bewegen. Dus wat doen wij allemaal? 
Een behandeling van 30 minuten per persoon, manueel op de tafel, 
dus met onze handen. Dat kan zijn: een massage, met de naaldjes, 
...  Of bijvoorbeeld, als jullie peter Gilles (zie hiernaast) komt met 
een pijnlijke knie, dat we zijn knie een beetje gaan los maken of 
intapen wanneer hij moet gaan voetballen. Daarna gaan we naar 
de oefenzaal om een beetje oefeningen te doen. Dat kan zijn: op de 
loopband, op de fiets,  op de roeier of met gewichtjes werken. Dat 
is een beetje hoe mijn dag verloopt. 
Op welke dagen in de week werk je? Ik werk op alle weekdagen, 
van maandag tot vrijdag, dus niet in het weekend. 
Hoelang werk je er al? Ik werk al sinds augustus 2022, dus dat is al 
bijna drie jaar. 
In welke gemeente of stad werk je? Ik werk in de gemeente Sint-
Lievens-Houtem, dat is ook waar ik woon. Dus ik woon en werk niet 
ver van elkaar. 
Hoelang heb je gestudeerd voor kinesiste? Ik heb in totaal vijf jaar 
gestudeerd voor kinesiste aan de Vrije Universiteit Brussel. Dat zijn 
eigenlijk drie jaar voor een bachelor en twee jaar voor een master. 
Doe je alleen volwassenen of ook kinderen? Het is voornamelijk 
volwassenen dat ik doe, maar soms kan het zijn dat er ook eens 
kindjes in de praktijk komen. Maar daar heb je eigenlijk een andere 
specialisatie voor nodig, wat ik daarstraks zei van die twee jaar 
master, daar heb ik eigenlijk sportrevalidatie gevolgd. Je kan ook 
kiezen voor een specialisatie kindjes, maar daarom doe ik eigenlijk 
vooral volwassenen. 
Wat vind je het leukste en saaiste aan je job? Het leukste vind ik 
om de mensen te kunnen helpen. Het is leuk te horen dat ze zich 
beter voelen nadat ze een paar keer bij mij geweest zijn. Ook leuk 
is met de mensen te kunnen praten. Het saaiste vind ik het 
papierwerk op het einde van de dag. 
Moet je een speciale outfit aandoen? Nee, ik mag kiezen wat ik 
aandoe maar liefst gemakkelijke kledij. Iets sportief, meestal een 
broek, T-shirt en een trui. 
Waarom wou je kinesiste worden? Als kind was ik altijd al 
geïnteresseerd in het menselijk lichaam en de spieren. En ik sportte 
vroeger ook graag. Daarom wou ik graag kinesiste worden. 

Bij welk bedrijf werk jij? Ik werk bij Coca-Cola. 
Wanneer ben je begonnen met je job? Een klein jaar 
geleden ben ik begonnen. 
Wat heeft jou doen kiezen om bij Coca-Cola te gaan 
werken? Het is een heel gevarieerde maar ook 
uitdagende job die ook fysiek werk is, wat het voor mij 
ook leuk maakt. 
Wat vind je het moeilijkste aan je werk? Het 
moeilijkste aan mijn job is dat er veel bij komt kijken en 
natuurlijk ook het vroege opstaan om 5 uur is niet altijd 
gemakkelijk. 
Waar doe je dat? Ik ga van winkel naar winkel maar 
mijn regio waar ik werk is Vlaams-Brabant. 
Wat doe je daar allemaal? Ik zorg ervoor dat er genoeg 
Coca-Cola in onze winkels staan en ik zorg ook voor 
extra reclame zodat er zoveel mogelijk cola verkocht 
wordt. 
Met welk vervoer ga je naar je werk? Ik heb een auto 
van het werk waarmee ik naar het werk rij. 
Hoe leuk vind je je job, met een cijfer op tien en 
waarom? Dat is niet makkelijk maar ik zou toch voor 
een 9/10 gaan, omdat het een heel uitdagende job is 
waar ze perfectie verwachten en dat vind ik wel leuk. 
Het puntje eraf is voor het vroege opstaan.  
Welke soort kledij moet je dragen tijdens je werk? 
Mag je je kledij zelf kiezen of moet je een soort 
uniform dragen? Wij hebben werkkledij gekregen van 
Coca, dat is gewoon een trui, een T-shirt en een broek 
met het logo van Coca-Cola erop. 
Welke soorten merken van drankjes hebben jullie 
allemaal in het bedrijf van Coca-Cola? Wij hebben heel 
veel soorten drankjes, de bekendste is natuurlijk cola 
zelf maar ook: Sprite, Fanta, Aquarius, Monster en nog 
wel een paar. Deze verkopen we allemaal in het bedrijf 
van Coca-Cola. 
Dankjewel voor het interview want ik ben veel te 
weten te gekomen over jouw job bij Coca-Cola. Ik 
vond het zelf heel leuk. Ik hoop jij ook.  Ik vond het 
heel leuk om eens over mijn job te praten, dus 
dankjewel voor het interview!  

JANA GILLES 



Waar kan ik de federale gerechtelijke politie binnen het 
geheel van de politie plaatsen?  Binnen de politie heb je 
2 zuilen. Enerzijds een bestuurlijke zuil zoals bijvoorbeeld 
de  politie te paard. De bestuurlijke politie zorgt voor de 
openbare orde, veiligheid en rust. De bestuurlijke politie 
zie je bijvoorbeeld bij betogingen en  voetbalwedstrijd. 
En anderzijds heb je een gerechtelijke zuil. Binnen de 
gerechtelijke zuil gaat de politie misdrijven onderzoeken 
en de daders hiervan opsporen.  De federale 
gerechtelijke politie valt hierbij onder de gerechtelijke 
zuil  binnen de politie op federaal niveau.  
  
Wat is het verschil tussen de federale en de lokale 
politie? De lokale politie is belast met het uitvoeren van 
taken en opdrachten op lokaal niveau. Deze voert zowel 
taken uit van bestuurlijke politie als taken van 
gerechtelijke politie binnen de gemeente of politiezone 
waartoe ze behoren. 
De federale politie is belast met het uitvoeren van 
bestuurlijke taken en gerechtelijke taken over het ganse 
land. De federale gerechtelijke politie speurt dus naar 
misdrijven en de daders hiervan over het ganse land en 
zelf tot in het buitenland.  
  
Hoe wordt je dan lid van de fgp, welke opleiding heb je 
hiervoor nodig? Om te kunnen toetreden tot de federale 
gerechtelijke politie (fgp) moet je eerst al binnen de 
politie werken.  Je moet minstens al een opleiding tot 
inspecteur hebben volbracht of via hoger diploma 
toetreden. Daarna moet je dan solliciteren voor een 
plaats bij de federale gerechtelijke politie, moet je voor 
een commissie passeren en moet je daar een 
toelatingsproef doorlopen.  Wanneer je hiervoor slaagt, 
volgt er ook nog een extra opleiding van 1 jaar met een 
eindexamen. Wanneer je dan na dit jaar voor je proeven 
en examens slaagt krijg je het brevet rechercheur.  
  
Waarom wou je naar de fgp? Na 12 jaren te hebben 
gewerkt bij de lokale politie binnen de interventiedienst, 
wou ik me eigenlijk meer toeleggen op het onderzoeken 
van misdrijven. Ik wou me verdiepen in een onderzoek en 
daders opsporen.  
  
Hoelang doe je deze job al? Ik werk nu sinds 2018, dat is 
dus bijna 7 jaar, als rechercheur bij de federale 
gerechtelijke politie Oost-Vlaanderen.  

GRIM 

Wat mag ik me dan voorstellen bij jullie 
opdrachten/onderzoeken? Onze opdrachten zijn zeer 
uiteenlopend. Binnen de fgp heb je verschillende 
onderzoeksafdelingen zoals bijvoorbeeld de afdeling drugs, 
terrorisme, menshandel… Ikzelf werk er binnen de afdeling 
eigendommen/wapens. Wij onderzoeken hoofdzakelijk dus zware 
georganiseerde diefstallen. Dat zijn diefstallen die door criminele 
bendes worden gepleegd en veelal ook banden hebben met het 
buitenland zoals bendes die hier diefstallen plegen maar 
aangestuurd worden vanuit het buitenland. Ook alle onderzoeken 
naar misdrijven inzake wapens zijn voor onze afdeling. Wij 
proberen eerst te speuren naar elementen hier in België en gaan 
dan onze bevindingen aftoetsen met informatie in het 
buitenland. Soms zit de baas van de criminelen in het buitenland 
en na de diefstal blijkt dan dat de daders hun buit ook naar het 
buitenland overmaken.  
  
Waar haal je je motivatie vandaan? Het speuren naar daders 
vind ik leuk en fascinerend. Je verdiepen in een dossier, gaan 
speuren in het leven van een crimineel en een beeld vormen van 
zijn doen en laten vind ik boeiend.  
  
Welke gevaren zijn er gebonden aan je job? Wij hebben 
hoofdzakelijk een job achter de computer maar we gaan ook wel 
de baan op. Wanneer uit een onderzoek blijkt dat de dader of 
daders effectief in België wonen of hier ergens verblijven en we 
hebben voldoende bewijs tegen de daders, dan gaan we die gaan 
oppakken. Dit gaat bijna altijd gepaard met een inval, een 
huiszoeking en arrestatie van de crimineel. Zo een inval in 
iemands huis, terwijl hij ligt te slapen en dus binnendringen in zijn 
woning zonder dat hij het weet is best wel spannend.  We 
doorzoeken dan vlug alle kamers tot we de dader aantreffen en 
arresteren. Bij die huiszoeking gaan we dan zijn woning 
doorzoeken naar sporen of bewijsmateriaal om aan tonen dat hij 
betrokken is bij de feiten. 
  
Welke eigenschappen heb je nodig om rechercheur te worden? 
Je hebt vooral doorzettingsvermogen en een nuchtere kijk op de 
zaken nodig. Op basis van vermoeden kan je niemand arresteren. 
Je hebt echte harde bewijzen nodig vooraleer je iemand voor de 
rechtbank kan beschuldigen van een misdrijf.  
  
Wat doe je als verdachten vluchten naar het buitenland?  Dat is 
het leuke aan onze job bij de fgp. Wanneer na een lang 
onderzoek blijkt dat de daders gevlucht zijn naar het buitenland 
en of de opdrachtgever kan in het buitenland gelokaliseerd 
worden, dan worden die aldaar soms opgepakt. Zo is het dus al 
een paar keer gebeurd dat ik die criminelen in het buitenland 
moet gaan ophalen om ze hier in België dan voor de rechtbank te 
brengen. Dat brengt mee dat wij soms een paar dagen naar het 
buitenland moeten en op de terugweg soms met een boef tussen 
ons zitten op het vliegtuig. Best wel spannend hoor want op een 
vliegtuig mag je de boef niet boeien uit veiligheid. Eens we dan 
landen gaat hij natuurlijk wel terug in de boeien en brengen we 
hem over naar de gevangenis. 
  
Dat klinkt inderdaad een spannende job. Ik wil je hierbij alvast 
bedanken voor het interview en wens u nog veel succes binnen 
de fgp.      
 
 



Ik heb mijn oma/meter gekozen omdat ze in het ziekenhuis 
werkt en ik er graag wat meer over wil weten. 
 
Wie ben je en hoe heet je? Mijn naam is Christine Leroy en ik 
ben je oma en fiere meter. 
 
Wat doe je van werk? Ik ben verpleegster en heb mij verdiept 
in de oncologie, dat is de zorg voor kankerpatiënten.  
 
Sinds wanneer ben je begonnen op je werk? Ik ben begonnen 
in het jaar 1983.  
 
Waarom heb je dit gekozen? Waarom ik dit beroep gekozen 
heb weet ik eigenlijk niet zo goed.  Ik denk dat ons beroep 
eerder een roeping is. 
 
Wat vind je het leukst aan je werk? Zorgdragen voor anderen, 
vooral in moeilijke tijden, is een prachtige taak. Mensen 
troosten en verzorgen tijdens hun ziekte en genezingsproces 
of hen op hun laatste reis naar de dood bijstaan geeft me heel 
veel voldoening. Het is heel bijzonder om een lach op hun 
gezicht te toveren, zelfs in moeilijke tijden. Dit soort 
momenten doen de patiënten en hun familie zo veel deugd. 
Want ondanks alles willen ze nog genieten en lachen! 

Wat vind je het minst leuk aan je werk? Zonder twijfel 
slecht nieuws moeten meedelen of de familie verwittigen 
dat de patiënt overleden is. Het is altijd moeilijk om de 
juiste woorden te vinden. 
 
Als je de tijd zou kunnen terugdraaien zou je dan hetzelfde 
kiezen of niet en waarom? Ik zou zeker hetzelfde kiezen. 
Ons werk heeft niet alleen een betekenisvolle impact op 
het leven van anderen maar het is zeker ook een verrijking 
voor ons eigen leven. Het is ook een prachtige manier om 
verbinding te maken met mensen en hun te helpen om zich 
minder alleen te voelen in hun strijd. Trouwens ze leren ons 
heel veel over ons eigen leven! 
 
Wat is het grappigste dat je al hebt meegemaakt? 
Eigenlijk wordt er ook heel veel gelachen. Die momenten 
komen vaak uit verhalen dat we aan elkaar vertellen of 
door kleine misverstanden. 
 
Hoe was de kledij vroeger, kan je dat beschrijven? 
Onze kledij bestond vroeger uit: een schort, nylonkousen 
(zomer en winter) en een hoofdkapje. Dat kapje plooiden 
we zodanig dat het zo klein mogelijk werd. We waren 
allemaal heel gelukkig de dag dat we het niet meer dienden 
te dragen. 
 
Kun je een gemiddelde werkdag beschrijven? We starten 
de dag om 6u met het klaarleggen en uitdelen van 
medicatie (pilletjes, spuiten of infusen). Tegelijkertijd 
nemen we de bloeddruk, pols, temperatuur, wegen enz … 
en waar nodig nemen we bloed. Om 8u krijgen de 
patiënten eten en ondertussen overlopen we alle patiënten 
tijdens de overdracht. Daarna volgt de hygiënische zorg, de 
voorbereidingen voor de onderzoeken en de nazorg. Het 
toedienen van bloed … Om 11u30 krijgen onze patiënten 
eten en nemen we zelf een pauze van een half uur. 
Daarna volgt terug een medicatieronde en leggen we de 
mensen, die het nodig hebben, in bed voor een 
middagdutje. Zo gaat de ochtendshift over naar de avond 
en de nachtshift. Ons schema wordt dikwijls overhoop 
gegooid door onverwachte omstandigheden of door 
nieuwe patiënten die opgenomen worden. Dus moeten we 
flexibel en creatief zijn maar dat maakt ons beroep extra 
boeiend. 

CHRISTINE 

OPLOSSING: 



Ik interview Stijn, hij is mijn stiefpapa. Ik vind hem een heel 
interessant en lief persoon. Zijn hobby is speciaal en zeer 
boeiend. 
  
Welke drie sporten doe je in een triatlon? In een triatlon 
moet je eerst zwemmen. Daarna moet je fietsen en daarna 
op het einde van de triatlon moet je lopen. 
  
Welke van de drie sporten kan je het best? Van de drie 
sporten in de triatlon zou ik zeggen dat ik het best kan 
zwemmen. 
  
Wat is de afstand van een triatlon? Dat hangt er vanaf. Je 
hebt een volledige triatlon of een halve triatlon of een 
kwarttriatlon. En afhankelijk van het type triatlon is de 
afstand ook anders. Moest je een volledige triatlon doen, 
dan moet je 3,8 kilometer zwemmen, dan 180 kilometer 
fietsen en daarna moet je een marathon lopen. Dat is iets 
meer dan 42 kilometer. 
  
Waar oefen je voor de triatlon? Voor de triatlon moet je 
dus die drie sporten oefenen. Dus eerst het zwemmen, dat 
kan je oefenen in het zwembad. Maar als het goed weer is 
tijdens de zomer, dan doen we dat soms ook buiten in een 
meer of in een rivier. Voor het fietsen doen we dat vaak 
samen in groep of soms ook apart. Dan nemen we gewoon 
onze fiets en gaan we in de buurt een tochtje fietsen. En om 
te lopen is dat soms op de piste of soms gewoon ook op 
straat. 

Waarom ben je begonnen met de triatlon? Ik kende 
iemand die dit deed. Ik had er met hem over gesproken en 
het leek mij leuk om dit ook te doen. 
  
Wie is jouw sportidool? Ik heb wel een aantal sportidolen, 
maar misschien uit het fietsen, misschien wel Wout van 
Aert. 
 
Wat eet en drink je tijdens het sporten? Meestal heb ik 
sportdrank mee als ik training doe. Dat is een speciale 
sportdrank. Als je dorst krijgt helpt dit enorm en het zorgt 
ook voor extra energie. En ook op de wedstrijd gebruiken 
we soms sportdrank. En we hebben soms iets van eten. Dat 
is dan bijvoorbeeld een koek of een sportreep die lekker 
smaakt. 
  
Hoe kan je zwemmen als het water koud is? Soms, als je 
moet zwemmen, kan het inderdaad zijn dat het water nogal 
koud is. Bijvoorbeeld als je in de zee moet zwemmen, kan 
het zijn dat het soms nog te koud is. Dan dragen we een 
wetsuit over onze zwemuitrusting. Zo een wetsuit kan je 
vergelijken met de mensen die surfen. Maar de wetsuit 
voor het zwemmen is nog dunner dan die voor het surfen. 
Die moet heel beweeglijk zijn, want je moet goed je armen 
en benen kunnen gebruiken. Maar zo'n wetsuit zorgt 
ervoor dat het veel warmer is dan moest je zonder wetsuit 
zwemmen. Dan is het beter van temperatuur en is het niet 
zo koud meer. 
  
Heb je speciale sportschoenen om te lopen? Om te lopen, 
als we een wedstrijd doen, hebben we speciale 
loopschoenen. Die zijn speciaal omdat ze bijna niets wegen 
in vergelijking met een gewone schoen. Daarnaast zijn ze 
ook speciaal geproduceerd om snel mee te kunnen lopen. 
Bijvoorbeeld in de allernieuwste loopschoenen zit er een 
zool van carbon waardoor je heel snel kan lopen. 
  
Wat was je beste wedstrijd? Misschien was dat de 
wedstrijd in Geraardsbergen. Dat was de eerste keer dat ik 
een halve triatlon deed. Dat was een heel zware wedstrijd 
en heel lastig. Ik had er heel veel voor getraind en ik was 
dan ook heel blij dat ik die wedstrijd in een mooie tijd kon 
uitdoen. 

STIJN 



Zoals iedereen weet, zit ik zelf ook in een carnavalsgroep en vind 
ik dit de leukste tijd van het jaar. Zoals andere jaren zijn wij ook 
dit jaar naar de prinsverkiezing geweest, en dit jaar was het prins 
Flore die verkozen werd. Ik vind haar een hele goede prins en vind 
haar ook heel leuk, daarom wou ik haar een paar vragen stellen.   
 
Waarom zeggen ze Alaaf, Alaaf, Alaaf? Eigenlijk weet ik dit zelf 
zo goed niet, ik weet enkel dat het voortkomt uit Keulen en het 
wil zeggen: “alles aan de kant” en “hoera”. Waarom ze dit juist 
zeggen tijdens carnaval, weet ik dus niet zo goed.  
 
Waarom wou je graag prins worden? Mijn beste vriendin is 
enkele jaren geleden ook prins geweest en toen dacht ik 
“wauw”. Maar ook omdat je dan iets kan betekenen voor je 
eigen groep en voor andere groepen. Ik wou ook echt graag de 
groepen allemaal samenbrengen en wou een soort van 
ambassadeur zijn.  Ik wou dat we 1 grote familie waren. In elke 
groep is er wel iemand waar ik terecht kon voor een leuke babbel 
of iemand die me volledig steunde en bijvoorbeeld een trui van 
mij had. Hier ben ik wel fier op dat ik dit ook kunnen bereiken 
heb en iedereen er kunnen bij betrekken heb.  

FLORE 

Wat moet je allemaal doen als je prins bent? Naar heel 
veel feestjes gaan, alle groepen steunen door 
bijvoorbeeld koeken te kopen of naar het eetfestijn 
gaan. Ook als er iets belangrijk te doen is in de stad 
waar je prins bent, bij mij is dit Zottegem, dan ga je daar 
naartoe. Bijvoorbeeld naar de kerstmarkt of naar de 
kermis.  
 
Welke job wou je als kind doen? Ik wou eigenlijk altijd 
al leerkracht worden, en ben dit dan ook gaan studeren. 
Binnen 5 maand ben ik hopelijk afgestudeerd. Het is 
eigenlijk als leerkracht ook een beetje zoals op carnaval. 
Daar moet je ook met iedereen overeen komen en soms 
eens gekke dingen doen, zoals we ook op carnaval 
doen.  
 
Welke bezigheden heb je nog naast carnaval? Eigenlijk 
niet zoveel. Carnaval is iets dat mij het volledige jaar wel 
bezig houdt. Zo ga ik soms ook naar de zomercarnavals.  
 
Hoe oud was je toen je prins wou worden? Toen het 
prins Joyce in Zottegem was dacht ik “wauw” een vrouw 
als prins is echt leuk. Maar het echt graag willen worden 
zal 2 jaar geleden zijn. Toen hebben we samen met de 
groep gezegd dat ik voor prins zou gaan.  
  
Hoe vond je het om een liedje te maken? Ik vond het 
heel spannend want je hoort jezelf op een heel andere 
manier.  
Maar ik vond het wel superleuk. Ook omdat ik het zelf 
geschreven heb en het echt iets van mij is. Ik zou wel 
graag nog eens een liedje willen maken.  
 
Wat vind je het leukste aan prins zijn?  Er zijn veel 
leuke dingen aan. Als ik dan echt moet kiezen is het 
samen op het podium staan met de jeugdprinses en 
jeugdprins om samen onze liedjes te zingen. Daar geniet 
ik echt van.  
 
Waarom noemen ze jou prins en niet prinses? Er is ooit 
in Zottegem een reglement gemaakt waarin staat dat 
wanneer je man of vrouw bent, je altijd als prins zal 
genoemd worden. Dit is niet altijd even leuk omdat ze 
jou dan niet altijd als volwaardige prins zien. In Aalst en 
Roeselare is dit bijvoorbeeld ook zo dat ook de vrouw 
prins wordt genoemd.  
 
Waarom is het getal 11 zo belangrijk voor carnaval? 
Omdat het carnavalsjaar begint op 11 november om 
11u11. Het is een gek getal en dat is toch wel typisch 
voor carnaval dat alles een beetje gek is.  
 



STIJN 

Wanneer mag je je geweer gebruiken? Heb je het ooit al 
eens gebruikt? Je mag je geweer gebruiken om jezelf te 
verdedigen of om een situatie te beveiligen en om 
anderen te verdedigen. Er zijn verschillende voorwaarden 
dus voor je je geweer mag gebruiken. Je mag het niet 
zomaar gebruiken. Ik heb het al verschillende keren 
vastgehad maar gelukkig nog nooit gebruikt, want dat is 
iets wat je nooit wil doen. Als je schiet, is de situatie zo 
gevaarlijk dat je wel moet schieten. 
 
Je werkt nu bij de wegpolitie maar vroeger werkte je bij 
de scheepvaartpolitie. Wat doe je het liefst? Het liefst 
doe ik eigenlijk de scheepvaartpolitie. En ik ga binnenkort 
ook terug naar de scheepvaartpolitie, terug met de boot 
gaan varen. Het water en de boten, dat is heel speciaal. 
Dat is heel leuk en helemaal anders. Ik moet dan de boten 
controleren en de mensen erop. Dat is iets heel anders 
dan op de weg. Daarom spreekt mij dat meer aan. Bij de 
scheepvaartpolitie zijn er minder achtervolgingen omdat 
je altijd wel ergens een sluis tegenkomt. Dus vaak zitten 
boten “gevangen”. Een binnenschip kan 20 tot 30 
kilometer per uur varen. Dus als je een snelle fiets hebt, 
kan je sneller fietsen dan de boot kan varen. 
 
Zou je ooit bij de S.I.E willen werken, met andere 
woorden de Speciale Interventie Eenheid? Ja en nee. Als 
voltijdse job niet maar wel als er vaaropdrachten voor 
hen zijn. Wij leveren dan schepen aan de S.I.E. Als je me 
vraagt “Wil je bij het S.I.E. varen?”, dan zou ik ja zeggen. 
Maar de hele tijd daar werken? Dan zeg ik nee. Dus enkel 
wél voor het varen. 
 
Wat is er minder leuk aan politieagent zijn? Papierwerk, 
Het vele papierwerk dat je moet doen. Je moet van elke 
interventie een verslag of een proces verbaal maken. 
Daarvoor moet je heel veel achter de computer en binnen 
zitten. Daarnaast vinden mensen de politie niet altijd leuk. 
Dus je wordt soms uitgescholden of ze zien je niet graag 
komen of ze willen je hulp niet. Je komt ook heel vaak de 
slechte kant van de mensen tegen en de donkere kant, de 
stoute kant dus. Dat maakt het minder leuk. 
 
Wat is het grappigste dat je ooit hebt meegemaakt bij de 
politie? Ik heb ooit een zeemeermin geholpen. Raar he. 
Er was een dame die een ongeval heeft gehad met een 
heel groot aquarium in haar auto. Toen ik vroeg: 
“Waarvoor dient dat aquarium?” zei ze: “ Ik ben een 
zeemeermin.” Dus ik heb een zeemeermin geholpen. 
Grappig he. 
 
Dit was het interview. Ik hoop dat de lezers dit ook 
interessant vonden. Bedankt dat ik je mocht interviewen 
en dat je tijd voor mij vrijmaakte.  

Beste klasgenoten, ik heb mijn peter uitgenodigd om hem te 
interviewen, want hij is politieagent. Ik ga hem een paar vragen 
stellen … 
  
Dag nonkel Stijn, waarom ben je politieagent geworden? Ik ben 
politieagent geworden om mijn steentje in verkeersveiligheid bij 
te dragen. Ik wou meer toezicht houden op het verkeer en op de 
onbezonnen mensen die in het verkeer zijn. 
 
Welke opleidingen moet je volgen? Om politie te worden moet 
je eerst slagen voor alle proeven. Wanneer je daarvoor geslaagd 
bent, mag je naar de politieschool. Dat is een school die 
ongeveer 9 maanden duurt, waarin je verschillende vakken krijgt 
over het politiewerk. Daarna moet je een stage doen. 
 
Dus je werkt bij de politie en wat doe je daar? Ik werk 
momenteel bij de wegpolitie van Grobbendonk (gemeente). Ik 
rijd de hele dag op de snelweg om te kijken of automobilisten 
(autorijders) zich aan de regels houden van het verkeer. 
 
Wanneer doe je shiften, moet je werken? Doe je dat nachts, 
overdag, op welke dagen in de week? Momenteel doe ik 
inderdaad shiften. Wij hebben drie shiften op een dag: de 
vroege, die begint om zeven uur ‘s ochtends en eindigt om twee 
uur in de middag. De late shift begint om twee uur in de 
namiddag en eindig om tien uur ’s nachts. De nachtshift begint 
om tien uur ‘s nachts en eindigt om zeven uur ‘s morgens. Je 
krijgt op voorhand wel een planning welke shiften je moet doen. 
Op de dag dat je een shift moet doen, doe je er maar één, dus je 
doet er nooit twee of drie op een dag. 
 
Wat is het spannendste dat je ooit hebt meegemaakt en 
gedaan? De job van politieagent is altijd wel een beetje 
spannend. We hebben een achtervolging gehad waarbij een 
boef, met spulletjes aan boort die hij niet mocht hebben, wou 
wegrijden van ons met zijn auto. Dan zetten we de achtervolging 
in. Zo achterna rijden tijdens een achtervolging is al spannend. Ik 
heb bijvoorbeeld ook al iemand moeten zoeken in een gebouw. 
Je weet dat die daar zit maar je vindt hem niet onmiddellijk. Dus 
die was verstoppertje aan het spelen. Maar wij hebben 
gewonnen natuurlijk. Dat zijn dus wel spannende dingen. 



Ik heb Laurence Haegeman geïnterviewd, zij is chef-kok van 
restaurant De Vijf Seizoenen in Brakel. Ik heb voor haar gekozen 
omdat ze een vrouwelijke chef is die heel goed kan koken, en er 
zijn niet veel vrouwen die chef-kok zijn. Haar specialiteit is het 
maken van desserts. 
  
Waarom ben je eigenlijk kok geworden?  
Ik ben kok geworden omdat ik het leuk vind om lekker eten te 
maken en mensen blij te maken met wat ik kook. Het is 
superleuk om te zien hoe iemand geniet van een gerecht dat je 
zelf hebt bereid! 
  
Wat vond je zo leuk aan koken? 
Ik vond het leuk dat je altijd nieuwe dingen kunt proberen en iets 
creatiefs kunt maken. Het is ook leuk om te zien hoe je met 
verschillende ingrediënten iets lekkers kunt maken. 
  
Wat is het eerste gerecht dat je ooit zelf hebt gekookt?  
Het eerste gerecht dat ik zelf kookte was een eenvoudige cake. 
Mijn oma bakte altijd een cake en ik wilde het graag zelf eens 
proberen. 

LAURENCE 

Wat is jouw favoriete gerecht om te maken, en waarom?  
Mijn favoriete gerecht om te maken is pasta, omdat je het 
op zoveel manieren kunt maken. Je kunt het combineren 
met allerlei verschillende sauzen en ingrediënten, en het 
is altijd lekker! 
  
Wat is jouw favoriete kookgerei of toestel, en waarom?  
Mijn favoriete kookgerei is een lepel, omdat als je kookt je 
altijd alles moet proeven, je hebt het ook nodig om 
ingrediënten af te wegen en om te roeren in bereidingen. 
Een lepel is dus onmisbaar! 
  
Heb je een geheime truc om gerechten lekkerder te 
maken?  
Ja! Een beetje zout en peper toevoegen maakt veel 
gerechten veel lekkerder. Maar het geheim is om de 
juiste hoeveelheid te gebruiken, niet te veel en niet te 
weinig!  
  
Wat is het meest vreemde of speciale ingrediënt waar je 
ooit mee hebt gekookt?  
Het speciaalste ingrediënt waar ik ooit al mee gekookt 
heb is een Gents snoepje: Neuzekes. Ik heb er een ijs van 
gemaakt die ik bij een dessert gaf met eetbare bloemen. 
  
Welke ingrediënten kunnen niet ontbreken in jouw 
keuken?  
In mijn keuken kunnen olie, azijn en chilipeper niet 
ontbreken. Ze maken veel gerechten spannender en 
zorgen voor veel smaak. 
  
Wat is je favoriete groente om mee te koken en 
waarom?  
Mijn favoriete groente om mee te koken is venkel. Het 
heeft een frisse smaak en is knapperig en sappig. Je kan 
het in veel gerechten gebruiken, zowel rauw als 
gebakken. 
  
Wat zou je zeggen tegen kinderen die willen leren 
koken, maar niet weten waar ze moeten beginnen?  
Ik zou zeggen: begin met iets simpels, zoals 
pannenkoeken of een makkelijke pasta. Vraag altijd een 
volwassene om je te helpen, en wees niet bang om te 
experimenteren! Het belangrijkste is dat je plezier hebt! 

OPLOSSING: 



Mijn interview gaat over mijn peter Mario. Hij is dienstplichtig 
geweest in het leger. Dat wil zeggen dat de oudste zoon van 
een gezin verplicht na zijn studies naar het leger moest voor 
een opleiding. Ik vond het interessant hier meer over te 
weten, omdat dienstplicht in België nu niet meer bestaat, en 
hoe hij die tijd in het leger ervaren heeft. 
  
Hoe oud was je toen je naar het leger gegaan bent? Het was 
in 1978, dan ben ik binnen gegaan op 1 april (ik dacht dat het 
aprilgrap was). Ik was toen 22 jaar, na mijn schoolstudie. 
  
Waarom ging je naar het leger? In die tijd was er dienstplicht, 
dus wij waren verplicht na onze studie naar het leger te gaan. 
  
Waar was je kazerne? Mijn kazerne was gelegen in 
Leopoldsburg. In een groot militair domein en onze kazerne 
noemde Bataljon Bevrijding. 
  
Welke functie had je in het leger? Ik had verschillende 
functies maar ik was vooral onderofficier/sergeant. Ik had dus 
enkele militairen onder mijn bevoegdheid. Ik was ook 
voertuig commandant en we leerden de soldaten oefenen 
met het schieten van een raket op de tank naar een vijandige 
tank. Dat was onze opdracht. 

MARIO 

Hoe zag jouw uniform er uit? Ik had twee uniformen: het 
doordeweekse/oefenuniform, in die tijd kaki groen. En dan 
was er ook het weekenduniform, dat was lichtbruin met 
detailafwerking zoals gouden knoopjes. 
 
Heb je ooit met een echt wapen geschoten? Tuurlijk 
hebben wij met echte wapens geschoten. We moesten met 
verschillende soorten oefenen. Met een pistool, 
oorlogswapen en ook een mitraillette. We moesten ook 
granaten gooien die ontploften.  
  
Welke buitenlandse missie heb je ooit moeten doen? 
Echte missies waren dat niet want missies zijn enkel voor 
beroepsmilitairen of mensen die een contract afgesloten 
hadden met het leger. Wij waren dienstplichtigen. Wij 
hebben wel oefeningen gedaan in Duitsland. En jaarlijks 
waren er zo verschillende ingepland. 
  
Wat was de zwaarste opdracht? Er zijn er een paar zware 
geweest. Maar zoals die oefeningen in Duitsland, die waren 
heel zwaar. Je zat soms 14 dagen in een tank met 6 a 7 
mensen, zoals een sardientje opgesloten. Je kon geen 
douche nemen, moeten zorgen dat ons water drinkbaar 
was of water gaan zoeken in een beek om dan met chloor 
tabletten te ontsmetten en drinkbaar te maken. 
Voortdurend eten uit blik. Dat was wel zwaar.  
  
Wat was je mooiste herinnering? De mooiste herinnering 
zijn je vrienden, de vriendschap die je opbouwt. Je 
metgezellen waar je in vertrouwen mee op stap gaat en 
elkaar aanmoedigt in de zware opdracht. Want soms 
moesten we wel 24 uur stappen. Mensen worden moe of 
moedeloos en dan help je elkaar om als team te kunnen 
slagen voor een opdracht. 
  
Hoelang heeft jouw legertijd geduurd? Mijn legertijd heeft 
12 maanden geduurd. Waarvan de 1ste 2 maanden een 
opleiding was, om mijn gradatie te krijgen tot sergeant. En 
nadien was ik in functie van de militairen. 
 
Dank u wel peter voor het interview. 
 
 

OPLOSSING: 



Wat is je werk en wat doe je voor je werk? Ik 
bedenk computerprogramma’s voor bedrijven 
die werken rond elektriciteit. 
  
Hoelang werk je al? Ik werk al 30 jaar. 
  
Waarom heb je voor dit werk gekozen? Ik 
heb voor dit werk gekozen omdat het 
belangrijk is om de opwarming van de aarde 
tegen te gaan. Daar help ik aan mee door via 
computersystemen meer elektriciteit beter te 
gebruiken en te besparen. 
  
Voor wat heb je gestudeerd? Ik heb 
gestudeerd aan de universiteit als burgerlijk 
ingenieur. 
  
Wat is jouw tip voor mensen die jouw job 
graag zouden willen doen? Probeer altijd bij 
te leren, sta open voor nieuwe dingen en 
wees niet bang voor veranderingen. 
  
Welk moment op je werk ga je niet snel 
vergeten? 
Als we een enorm groot ICT project hadden 
gewonnen!!! 
  
Hoelang heb je gestudeerd? Ik heb 5 jaar lang 
aan de universiteit gestudeerd. 
  
Wat vind je leuk aan je werk? Ik vind het leuk 
om de specialiteiten van mijn collega’s te 
ontdekken en samen met hun een creatieve 
wereld te openen. 
  
Wat is je sterkste kant op je werk? Mensen 
samen brengen naar één bepaald doel en in 
moeilijke tijden problemen oplossen. 
  
Wat vond je niet leuk aan een vorige baan? 
Mijn baas die niet geloofde in de zelfde 
dingen die ik wel geloofde. Zoals: het 
aannemen van een werknemer. 
 

Wat zijn jouw hobby’s en welke doe je het liefst? Ik doe: bakken, atletiek, 
muziekschool (Cello), muziekatelier en zit in een orkest. Bakken doe ik het 
liefst. 
 
Wanneer ben je daarmee gestart en wat was het allereerste dat je 
helemaal alleen maakte? Ik ben er gewoon mee gestart in de corona, toen 
heb ik heel veel gebakken met mijn mama en dan begon ik het alleen te 
doen. Het allereerste dat ik hellemaal alleen heb gemaakt was een cake. 
 
Wat maak je het liefst klaar en maak je dit dan ook het vaakst klaar? 
Ik maak het liefst en het meest chocolade chips cookies klaar. Dat zijn 
Amerikaanse koekjes. 
 
Welke 3 desserten lust jij het liefst? 1) cheese cake 2) chocolademousse 
3) chocolade chips koekies 
 
Naar welke patissier(s) kijk je op? Ik kijk vooral op naar mensen uit het 
buitenland, zoals Brooki. Dat is een Australische bakker, zij heeft een hele 
bakkerij en zij is ook viraal gegaan op sociale media. Ik kijk ook op naar 
Regula. 
 
Volg je altijd hun recepten? Zo niet, waarvan hangt het dan af? Ik 
probeer de recepten altijd te volgen, maar als er iets bij zit dat ik niet 
graag eet dan ga ik dat proberen te vervangen. 
 
Hoe hou je je recepten bij? Ik heb een receptenboekje maar dat is wel 
online. Ik heb ook kookboeken waar ik dingen in opzoek en dingen 
bijschrijf. 
 
Wil je later van jouw hobby ook jouw beroep maken? Waarom wel/niet? 
Ik zou ja willen zeggen, maar ook nee willen zeggen. Ik zou dat heel graag 
willen doen, maar ik ga eerst nog verder studeren en carrière maken voor 
ik er ga aan beginnen. Maar ik wil nog niet super vroeg starten met mijn 
beroep.  
 
Waar ben je het meest fier op van al hetgeen je ooit hebt gemaakt? 
Ik ben het meest fier op een dinotaart die ik ooit heb gemaakt. Dat was 
een Oreo taart met dinoversiering, dat was het beste gelukt vind ik. 
 
Heb je er ooit al eens aan gedacht om jou in te schrijven voor een 
deelname aan Junior Bake off? Of heb je (nog) een andere droom? 
Ik heb er wel al eens aan gedacht maar ik ga nog even wachten, want ik 
ken nog niet alle technieken. Misschien dat ik dat later doe, want dan heb 
ik al meer ervaring en ben ik al beter. Ik heb ook nog een andere droom en 
dat is gewoon mensen blij maken met de taarten die ik maak, wat ik nu 
sowieso ook al doe voor familie, vrienden en kennissen. 

FIEN 

POL 



Ik ben voor vandaag een journalist en ik ga mijn papa interviewen 
en ik ga vragen stellen over zijn beroep. Ik interview mijn papa 
omdat hij een leuk beroep doet . En heel misschien wil ik dit later 
ook doen. 
 
Welk beroep doe je?  Ik ben aannemer in de bouw.  
Hoe ben je bij dit beroep gekomen? Omdat mijn papa ook een 
aannemer in de bouw was. Daardoor ben ik dat ook beginnen 
leren. Daarom ben ik naar school beginnen gaan voor dit beroep. 
Welke opleiding heb je hiervoor moeten doen? Ik ben daarvoor 
naar Sint-Lucas in Oudenaarde gegaan. Ik heb de opleiding bouw 
gedaan. Voor metselaar. Daarna heb ik nog een specialisatie 
verbouwing gedaan. 
Wat houdt dit beroep precies in?  Het houdt van alles in. Soms is 
het nieuwe huizen zetten en soms een verbouwing doen. 
Ben je zelfstandig of werk je bij een bedrijf? Ik ben zelfstandig. 
Hoeveel werknemers heb je? Ik heb één werknemer. Maar soms 
gaan er mensen mee van een andere bouwfirma. Als we grote 
graafwerken moeten doen, gaat bijvoorbeeld Kurt Bekaert mee. 
Hoe kunnen mensen bij jou terecht? Wij hebben een website: 
www.bouwerkenspitaels.be. Daar kan je alles vinden. Sommige 
mensen komen bij ons terecht door mond aan mond reclame. 
Heb je dit zelf opgericht of heb je het van iemand 
overgenomen? Ik heb het van mijn papa overgenomen in 2021. 
Hij richtte het op in 2000. 
Op hoeveel plaatsen kan je tegelijkertijd huizen zetten of 
verbouwingen doen? Wij kunnen niet echt op veel plaatsen 
tegelijkertijd werken omdat we met niet veel personeel zijn. Dat 
zijn maar max 2 a 3 plaatsen tegelijkertijd. We hebben te weinig 
materiaal voor op veel plaatsen te werken. 
Zou je opnieuw kiezen voor dit beroep en waarom? Ja. Omdat ik 
het heel leuk vind om buiten te werken en het is altijd een 
andere uitdaging. Het is altijd een ander huis dat je moet zetten 
en nooit hetzelfde.  
 
Dit is helaas het einde en dank u wel dat je tijd vrij maakte voor 
mij om dit interview te doen. 

BJORN 

Er gaat een konijn naar de bakker en vraagt aan de 
bakker: "Heeft u een worteltaart voor mij?" De 
bakker zegt: "Nee dat hebben we niet." Zo gaat hij 
nog de hele week naar de bakker en vraagt de hele 
tijd hetzelfde. Op een dag antwoordt de bakker: "Ja 
dat hebben we wel, speciaal voor jou". Dan 
antwoordt het konijn: "Vies eh ..." 
 
,,Oma, we zijn verhuisd!" 
,,Hoe vind je het nieuwe huis?" 
,,Geweldig! Ik heb een kamer voor mij alleen, mijn 
zusje ook, alleen vader moet weer bij moeder 
slapen." 
 
Twee moeders komen elkaar tegen en de ene 
moeder zegt: "Mijn kind kan zijn naam gewoon en 
achterstevoren zeggen." Vraagt de andere moeder: 
"Hoe heet hij dan?" Antwoordt de andere moeder: 
"Hij heet Bob." 
 
Een man komt bij de Chinees. De dame van de 
bediening komt en vraagt: "Wilt u menu?" De man 
zegt: "Nou nee, liever na het eten." 
 
'Vader, wat gebeurt er als ik die ezel streel?' 
'Dan ben je er zelf eentje!' 
 
Welk instrument werkt nooit mee? 
Antwoord: een dwarsfluit 
 
Waarom hebben zebra's strepen 
Antwoord: Omdat de stippen in de winkel 
uitverkocht waren. 
 
Waarom lachen kabouters als ze voetballen? 
Antwoord: Omdat het gras onder hun oksels kietelt. 
 
Welke auto zit altijd vol? 
Antwoord: een volvol 
 
Wat is bruin en zwemt in een rivier? 
Antwoord: een chocodil 
 
Wat staat het verst Amerika of de maan? 
Antwoord: De maan, want de maan kan je vanuit je 
raam zien en Amerika niet. 
 
Waarom kan Einstein geen huis bouwen? 
Antwoord: Hij had maar ein stein. 
 
Welke planeet is nep 
Antwoord: Neptunus 

http://www.bouwerkenspitaels.be/

